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Abstract (en)
[origin: CA2344273A1] A method of rotary casting wherein a mould is assembled on a base plate, the finished mould is rotated by approximately
180.degree. around a horizontal rotational axis, a casting container with an upwardly positioned aperture end, removed from the mould, is filled with
melt for one casting operation, the casting container is sealingly coupled by means of its aperture end to the ingate end of the mould, the mould,
together with its contacting casting container, is rotated by approx. 180.degree. around a horizontal axis, so that the melt reaches the mould, and the
casting container is removed from the coupled position away from the mould.

Abstract (de)
Verfahren zum Rotationsgießen, bei dem eine Gießform auf einer Grundplatte aufgebaut wird, die fertige Gießform um ca. 180° um eine
horizontale Drehachse gedreht wird, ein Gießbehälter mit nach oben liegender Öffnungsseite entfernt von der Gießform mit Schmelze für einen
Gießvorgang gefüllt wird, der Gießbehälter mit seiner Öffnungsseite abdichtend an die Eingußseite der Gießform angedockt wird, die Gießform
mit dem anliegenden Gießbehälter um ca. 180° um eine horizontale Achse gedreht wird, so daß die Schmelze in die Gießform gelangt, und der
Gießbehälter aus der angedockten Position von der Gießform entfernt wird. <IMAGE>
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